
Številka: 900-0012/2023-48  
Datum: 14. 4. 2023 

 

Z   A   P   I   S   N   I   K  
5. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 13. 4. 2023 

 

Prisotni člani: Tatjana Majnik, Nada Golija Vastič, Tomaž Kavčič, Bojan Režun, Robert Šinkovec, Marija 
Bizjak Pavšič, Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, 
Francisco Estanislao Medic, Metod Habe, Andrej Poglajen, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Cirila Hladnik, 
Gregor Rupnik, Dejan Mrak. 
opravičeno odsotni člani: Erik Logar, Miranda Groff Ferjančič 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Maja Majnik, 
Bogdan Zevnik, Karmen Makuc, Bojana Oblak, Martina Pišlar, Lenka Grošelj in Klavdija Plestenjak. 
vabljeni: Brigita Šen Kreže – Komunala Idrija d.o.o., Valerija Božič, Mirka Rupnik – Zavod za turizem 
Idrija, Jasmina Ogrič – Dom upokojencev Idrija, Nejc Gosak, Studio Formica, prostorsko in arhitekturno 
načrtovanje d.o.o., novinarji. 
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika in sklepov 4. redne seje z dne 23. 3. 2023  

3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

4. Poslovni načrt JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2023 

5. Elaborati in cene GJS 

6. Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

7. Soglasje k zadolžitvi JP Komunala Idrija d.o.o. 

8. Seznanitev o izvedenih aktivnostih v Zeleni shemi slovenskega turizma ter predstavitev 

Akcijskega načrta ukrepov za nadaljnji razvoj trajnostnega turizma v destinaciji Idrija za 

obdobje od 2023 do 2025 

9. Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta Soča v 

Idriji – prva obravnava 

10. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija – prva 

obravnava 

11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Idrija – skrajšani postopek 

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija – skrajšani postopek 

13. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Črni Vrh – skrajšani postopek 
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14. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Vrtec Idrija 

– skrajšani postopek 

15. Cene pomoči na domu 

16. Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v Občini Idrija v 

letu 2022 

17. Zaključni račun proračuna Občine Idrija za leto 2022 

18. Sklep o razglasitvi leta 2023 za »Scopolijevo leto« v občini Idrija 

19. Premoženjsko pravne zadeve 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
 
Posnetek celotne 5. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=5KA_6NBQq0E&t=18623s 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Ob prisotnosti 18 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Bojan Režun je predlagal zamenjavo točk 4. Poslovni načrt JP 
Komunala Idrija d.o.o. za leto 2023 in 5. Elaborati in cene GJS z obrazložitvijo.  
Franci Medic je podal svoje mnenje, da ostane predlagani dnevni red, kajti na podlagi predstavitve 
poslovnega načrta, se bodo lahko svetniki odločali o cenah GJS. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže in župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji predlog 
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje, da 
se zamenjata 4. in 5. točka dnevnega reda.  
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 7 
PROTI: 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Ker sklep ni bil sprejet, je župan dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 12 
PROTI: 5 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 4. redne seje z dne 23. 3. 2023  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Davorin Lampe je vprašal, če so bili amandmaji in obrazložitve 
amandmajev del gradiva, v zapisniku je pogrešal tudi mnenje Krajevne skupnosti Mesto Idrija. 

https://www.youtube.com/watch?v=5KA_6NBQq0E&t=18623s


Franci Medic se je zahvalil za upoštevanje in spremembe v zapisniku, izrazil je željo, da bi se v prihodnje 
zapisniki pripravili v roku enega tedna po sami seji. Svetnikom je zapisnik v takšni obliki v veliko pomoč. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 23. 3. 2023. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 18 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravo je pričel Franci Medic, ki je obrazložil, svoj glas proti , ker 
ni bil zadovoljen s predstavitvijo kandidatov in je menil, da so kandidature nepopolne. Tudi Titi Stanek 
Zidarič se zdi dobra ideja, da bi pri vseh kandidaturah bila praksa obrazložitve motiva kandidature 
posameznega kandidata. Sama je preverila v pravilniku in ugotovila, da oba predlagana kandidata 
izpolnjujeta vse pogoje. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Za pooblaščence za sklepanje zakonski zvez na območju Upravne enote Idrija se imenuje Moniko 
Rijavec, Ulica Nikolaja Pirnata 1, Idrija in Bojana Režuna, Lapajnetova ulica 1a, Idrija. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 18 

ZA: 16 
PROTI: 1 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 4 - Poslovni načrt JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2023 

Gradivo za seznanitev s poslovnim načrtom so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 

poročevalko Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o.. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Natalija Kovač Jereb se je uvodoma dotaknila predstavljenega poslovnega načrta, pogreša pojasnila 

določenih terminov in postavk v samem poročilu (v bilanci stanja), pregled in obrazložitev kratic, 

ažuriranje pravnih virov, izgled poročila. Dotaknila se je še vsebine poročila, datuma priprave 

poročila. Zanimalo je kje v poročilu je viden izkaz prihrankov komunalnega podjetja, manjka ji 

poročilo nadzornega sveta o aktivnostih v letu 2022, kam se je prelil dobiček javne službe, 

obratovanje čistilne naprave Godovič in obračunavanje stroškov, analiza stroškov zadolževanja, 

analizo tveganja po posameznih področjih, dotaknila se je kadrovskih tveganj in dodane vrednosti na 

zaposlenega, ki pada. Zanimalo jo je, če je bila izdelana analiza poslovnega okolja, če je bil pravilnik za 

razporejanje stroškov posodobljen, v prihodnje pa pričakuje, da se vloži malo več napora v pripravo 

obrazložitev poslovnih izkazov, da bodo razumljivi tudi tretjim osebam, ki se prvič srečujejo s takšno 

vsebino in tematiko. V nadaljevanju razprave je še vprašala, kdaj se predvideva, da bi vsaj središče 



mesta Idrija postalo »mesto brez odpadkov«. Zanimalo jo je kakšna je frekvenca čiščenja odpadkov 

pred ZD Idrija, dotaknila se je še čiščenja mestnega jedra in stopnišč po samih ulicah in problematika 

meteornih voda. Meni, da ni prav, da se poviša cena najemnikom stojnic za sejme.  

Marija Bizjak Pavšič je prosila za obrazložitev izraza zabilančne evidence iz bilance stanja. V 

nadaljevanju razprave je svetnica vprašala po številu zaposlenih v JP Komunala Idrija d.o.o.. Svetnica 

ni nikjer v gradivu zasledila kakšna naj bi bila planirana vrednost od prodaje amortiziranih službenih 

vozil. 

Robert Šinkovec ni zasledil v poslovnem načrtu razvojne naravnanosti, konkretnih korakov v smeri 

notranje organizacijske optimizacije, niti težnje po izboljševanju storitev. Zanimalo ga je še koliko je 

dejansko planiranih aktivnosti na področju eko otokov, kajti na podeželju je zaradi zmanjšanega 

režima zbiranja odpadkov okolje neurejeno in zaradi mešanih odpadkov ne zgleda lepo. Omenil je še 

inovacijo dijakov in profesorice z GJV, projekt imenovan »Plastožer«, direktorico Komunale je vprašal, 

če je v tem projektu prepoznala potencial v regijskem pomenu. Opozoril je še na popis poškodb 

oglednika na cestah, konkretno je izpostavil cesto čez Kanomeljsko Razpotje. V nadaljevanju ga je 

zanimalo še kako pogosto se usklajuje število odjemalcev s podatki iz upravne enote (CRP podatki). 

Davorin Lampe je vprašal glede ekoloških zabojnikov, konkretno ga je zanimal komu je namenjen 

neurejen ekološki otok pri Renkovcu. Razpravljal je o pristojnosti KS in prebral dopis, ki so ga prejeli s 

strani komunale. V nadaljevanju je opozoril še na zaznavo upada vseh vrst odpadkov, porast pa se 

kaže pri bioloških odpadkih, predlaga promocijo in zagotovitev kompostnikov za kompostiranje. 

Svetnik je razpravo zaključil z vprašanjem, ki se je nanašal na dvig cene pri položnici za komunalne 

storitve. 

Nada Golija Vastič je opozorila, da so kosovni odpadki v porastu in premalo omenjeni, podaja pobudo 

za ponovno organizacijo obdobnega zbiranja kosovnih odpadkov. Izobraževanje uporabnikov o 

ločevanju odpadkov, se ji zdi pomembno dejstvo, na katerega je treba dati več poudarka. Spodbudila 

je k izvedbi ankete o zadovoljstvu uporabnikov in zadovoljstvu zaposlenih. 

Dorico Gnjezda je zanimalo glede pluženja na Gorah, če se je izvajalec učil ali izživljal, da je naredil 

toliko škode na terenu. 

Bojan Režun je izpostavil, da naj bi ta poslovni načrt obravnaval nadzorni svet skupščine, kot tudi svet 

ustanoviteljev. Zanima ga, če lahko občinski svet izve njihova stališča, ki jih pogreša v predstavljenem 

poročilu na prvi strani. Spomnil je, da je pred časom sama predsednica nadzornega sveta prišla 

poročati na občinski svet. Proti koncu razprave je svetnik dodal, da v poslovnem načrtu pričakuje 

vizijo, zmotila ga je prva številka, ki jo je opazil, -13.000€. Meni, da bi bilo smiselno poslovni načrt 

napisati bolj pozitivno naravnano. 

Gregor Rupnik se strinja s predhodnimi razpravljavci v tej točki, vrnil sej je k samemu poslovnemu 

načrtu, ki se mu zdi premalo optimistično zastavljen. Dodana vrednost na zaposlenega se manjša, 

poslovni prihodki na zaposlenega se tudi zmanjšujejo, smatral je, da bi bilo potrebno napraviti 

revizijo. Izpostavil je še 40% izgubo porabe vode in plana ter realizacije, prihrankov ni, kljub 

določenim ukrepom. Informiral se je, da se da s koristnimi odpadki prihraniti in vidi smiselnost, da se 

uporabnike seznani s to možnostjo. Nazadnje je omenil še zamenjavo vodomirov, je to upravičen 

strošek, glede na to, da ni prihrankov vode in prosil za pojasnilo o metodologiji delavcev. 

Franci Medic je poročevalki podal pripombo v zvezi z dodano vrednostjo zaposlenih. 

Dejana Mraka je zanimalo kateri so dejanski stroški, ki spadajo v izraz povprečna plača. Zanimalo ga 

je še, če imajo izbranega revizorja za preteklo leto in če je izbran isti izvajalec, kot pred leti, predlaga 

zamenjavo revizorske službe. Pripomnil je, da se mu zdi cena stolov v predvidenih stroških visoka.  

  

Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže, Klavdije Plestenjak in župana. 

 



Ad 5 - Elaborati in cene GJS 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o.. 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 

 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Simon Permozer je opozoril na ceno za medkrajevni prevoz, cena 1,2€ se mu zdi previsoka. 

Tito Stanek Zidarič so zmotili različni datumi na dokumentih v gradivu, spraševala se je, zakaj se 

akcijski načrt obravnava šele v letu 2023. 

Marijo Bizjak Pavšič je zanimalo kaj se pojmuje pod izrazom talni žarni grob. Informirala se je še glede 

cene groba in žarnega zidu v Spodnji Idriji.  

Bojan Režun je opozoril, da bi morala biti točka obravnavana na Odboru SPK, da bi preverili, če so 

sklepi pravilno napisani. V nadaljevanju je svetnik podal repliko na pojasnilo, da se bodo cene storitev 

zniževale. Zanimalo ga je, če gre v tem primeru za posledico vračanja dobičkov v dejavnost ali 

posledica nekih popravnih manjših storitev, ki so cenejše. 

Natalija Kovač Jereb je poudarila, da bi zaradi monopolne narave dela družbe bilo smiselno prilagoditi 

pravilnik za razporejanje stroškov in prihodkov sedanjim razmeram na trgu. Menila je, da se je težko 

opredeliti, če so na podlagi zastarelih podatkov pravilno izračunane cene.  

Prosila je za pojasnilo »ureditev dokumenta Zabukovnika«, kaj vse je zajeto v ceno ureditve 

dokumenta in primerjala cene. Zanimalo jo je tudi, če imajo na komunali kataster grobov in koliko se z 

dvigom cen poviša znesek položnice. Kakšne plane imajo s posodabljanjem zastarelega vodovodnega 

omrežja. 

Dejanu Mraku se zdi malo visok dvig cen za 35%, kajti količina vode je ista, izgube so približno take kot 

so bile.  

Robert Šinkovec se je osredotočil na povišanja cen, zanimal ga je razlog povečanja stroška dela v zvezi 

s stroškom zbiranja komunalnih odpadkov. Nadaljeval je s poglobljenim vprašanjem o urnih 

postavkah, povišanju zahtev podizvajalcev izvajanja storitev gospodarskih javnih služb (tovornjaki, 

gradbeni stroji), kakšna je konkurenčnost komunale do samih podizvajalcev, pri ceni vzdrževanja 

športnih objektov ga je zanimalo, če gre za ceno urne postavke ali ceno kvadratnega metra opravljene 

storitve. 

Franci Medic je izpostavil temo sortiranja odpadkov, v kakšnem stanju je sortiranje odpadkov med 

uporabniki v primerjavi s predhodnim letom. 

Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže in župana. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

1. Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine Idrija v 
predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 15 
PROTI: 4 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  



2. Sprejme se sklep o ceniku letnega vzdrževanja cest in javnih površin v občini Idrija v 
predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 15 
PROTI: 4 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

3. Sprejme se Sklep o ceni 24 urne dežurne pogrebne službe v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

4. Sprejme se Sklep o cenah osnovnih pogrebov v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
5. Sprejme se Sklep o cenah pogrebnih storitev v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 15 
PROTI: 4 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

6. Sprejme se Sklep o ceni odvoza sveč iz pokopališč v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

7. Sprejme se Sklep o cenah grobnin v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 14 
PROTI: 5 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

 



Ad 6 - Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o.. 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Bojan Režun, ki je poročevalko vprašal, če je 
povišanje urnih postavk za 10,3% odraz dogovora komunalnih podjetij oz. kartelnega dogovora. 
 

Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže in župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o cenah delovne sile javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 – Soglasje k zadolžitvi JP Komunala Idrija d.o.o. 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Brigito Šen Kreže, direktorico Komunale Idrija d.o.o.. 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Dejan Mrak, ki je vprašal v zvezi z 230.000€ kredita, ali gre za ceno vozila, ki bo kupljeno drugo leto ali 
tudi za avans v letošnjem letu. 
Marijo Bizjak Pavšič je zanimalo, če se že ve kakšne pogoje bodo ponudili financerji za dolgoročni kredit. 
Povprašala je še o kratkoročnem kreditu in kakšni bodo pogoji za vračilo le-tega. 
Robert Šinkovec je podal pobudo odboru za finance, ker je bil tokratni zapisnik zelo skop, ni bilo nobenih 
razprav na dve točki dnevnega reda, svetniki iz zapisnika niso razbrali nikakršnih informacij, razen to, da 
so bili vsi člani enotni. Predlaga, da se o pomembnih točkah malo bolj izdatno zapiše. 
Franci Medic je podal repliko Šinkovcu in pojasnil, da se zgodi tudi takšna situacija ter, da so bili na seji 
odbora prisotni le 4 člani odbora. 
Bojan Režun je pojasnil zakaj članica njihove stranke ni bila prisotna na seji odbora in da ji ni bilo 
dovoljeno sodelovanje na seji preko vedeo povezave. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Brigite Šen Kreže in župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 



Ad 8 - Seznanitev o izvedenih aktivnostih v Zeleni shemi slovenskega turizma ter predstavitev 
Akcijskega načrta ukrepov za nadaljnji razvoj trajnostnega turizma v destinaciji Idrija za obdobje od 

2023 do 2025 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Valerijo Božič, direktorico Zavoda za turizem Idrija. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo.  
Dorica Gnjezda je podala zahvalo Valeriji Božič za izčrpno napisan članek v nemški reviji. 
 
Župan je ugotovil, da so svetniki seznanjeni z Akcijskim načrtom ukrepov za nadaljnji razvoj trajnostnega 
turizma v destinaciji Idrija za obdobje od 2023 do 2025. 
 

 

Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta Soča v Idriji 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 

Martino Pišlar, vodjo Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja in Nejca Gosaka, Studio Formica, 

prostorsko in arhitekturno načrtovanje d.o.o. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal član odbora Metod Habe. 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 

Bojan Režun je zopet vprašal v zvezi z ekološkim otokom, ker v gradivu piše 1 – 2 otoka. Sprašuje se, 

kako natančno OPN definira ureditev in število ekoloških otokov. 

Davorin Lampe je prosil za pojasnilo, zakaj se na obravnave prostorskih zadev, kot je OPN Soča, na 

sejo ne vabi tudi krajevne skupnosti, ki naj bi v postopkih sprejemanja odlokov v postopkih 

sodelovale. Meni, da je gradivo že precej spremenjeno od prvotno predstavljenega gradiva. 

Pojasnila so bila podana s strani Martine Pišlar, Nejca Gosaka in župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta Soča v Idriji. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 10 - Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 



 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 
Franci Medic, je podal svoje mnenje o spremembi odloka, da bo skladen z zakonom, ki določa 
povečanje števila članov v svetu zavoda. Izpostavil je, da bodo s to spremembo imeli predstavniki 
zaposlenih več moči, kot predstavniki staršev, kar pa ne pomeni, da gre za odpravo neenakosti. 
Tita Stanek Zidarič je vprašala zakaj ni prišlo do te spremembe že prej, če je bil rok do 18. 10. 2022. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana, Maje Majnik in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Opravi se prva obravnava Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola 
Idrija. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 11 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Idrija 

 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 12 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 



 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 
Ad 13 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Črni Vrh 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Črni Vrh v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 14 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Vrtec Idrija 

 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 

izobraževalnega zavoda Vrtec Idrija v predlaganem besedilu. 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
Ad 15 - Cene pomoči na domu 



 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalki Majo 
Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in Jasmino Ogrič, Dom upokojencev Idrija.  
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik Franci Medic. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o soglasju k uskladitvi cene storitve pomoči družini na domu v Občini Idrija v 
predlaganemu besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 16 - Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v Občini Idrija 

v letu 2022 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalki 

Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in Karmen Makuc, višjo svetovalko za 

gospodarstvo.  

Za vse sklepe je stališče Odbora za družbene dejavnosti podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so:  

Župan je najprej podal svoje mnenje na stališča odborov. 

Franci Medic se je strinjal z županovim mnenjem in nadaljeval, da je bil ob prebiranju zapisnika 

Odbora za družbene dejavnosti šokiran, da so bili v vseh sedmih točkah glasovanja odborniki enotno 

proti. Pričakoval je glasovanje po svoji vesti in strokovni podlagi. Navajal je zapis, da so se vsi člani 

odbora strinjali, da so ocene previsoke. Pri ZD Idrija so izpostavili slabo organizacijo dela, da pacienti 

nimajo možnost stika z zdravnikom. Nadaljeval je, da je pomanjkanje zdravnikov problem po celotni 

Sloveniji. Predlagal je premislek o glasovanju Odbora za družbene dejavnosti pred samim 

glasovanjem na seji. Zaključil je s pomislekom o višini 100% nagrade, ki je matematično izvedljiva, 

dejansko pa je to največ in ni več težnje k izboljšavi. Sam je upošteval odločitve svetov zavodov in bo 

glasoval za. 

Natalija Kovač Jereb je povedala, da je članica sveta zavoda Zdravstvenega doma Idrija in zagotovila, 

da so člani sveta zavoda glasovali po vseh predpisanih kriterijih. Izpostavila je, da je ZD Idrija posloval 

uspešno in gospodarno, da je dobil program - Center za duševno zdravje otrok in mladostnikov ter, 

da se direktor trudi pridobiti nove zdravnike in ostalo medicinsko osebje. Povedala je, da je bil 

direktor pripravljen predstaviti problematiko svetu KS Mesto Idrija. Izračunana delovna uspešnost 

direktorja znaša 171€ bruto in ni previsoka zato bo sklepe podprla. 

Gregor Rupnik je podal svoje mnenje zakaj bo glasoval proti. Glede na podane ocene meni, da so le-

te previsoke in ni več možnosti izboljšav. Podpira programe, ki se pridobivajo, opozarja, da se na 

osnovno dejavnost zdravstva ne sme pozabiti. Izpostavil je slabo odzivnost na infotočki in še enkrat 

poudaril previsoke ocene svetov zavodov. 



Cirila Hladnik je povedala, da v primeru, da bi bila glasovanja tajna, bi bil izid glasovanja popolnoma 

drugačen. Vprašala je, če svetniki pri sklepu ocenjuje direktorja ZD ali tudi pomočnico direktorja, kot 

je razvidno iz zapisnika sveta zavoda. 

Dejan Mrak je prosil, da se doda v gradivo še priloga »prisotnost predstavnikov v svetu zavoda Vrtca 

Idrija«, ker iz gradiva ni razvidne prisotnosti. 

Davorin Lampe je prosil za obrazložitev. Zakon direktorjem in ravnateljicam nalaga dodatek, sprašuje 

pa se, če so upravičeni do dodatka ne glede na njihovo glasovanje za oziroma proti. Ali se z 

glasovanjem proti prepreči izplačilo dodatka. Menil je, da bi lahko bili le seznanjeni s sklepi, če njihov 

glas ne vpliva na samo odločitev. 

Andrej Poglajen je seznanil zbrane, da se minister odloči na podlagi mnenja Občinskega sveta, tako, 

kot se svetniki odločajo na podlagi sveta zavoda. Zakonodaja na tem področju je zelo zastarela in bo 

to področje treba urejati na državnem nivoju, ne v dvoranah občinskih svetov.  

Pojasnila so bila podana s strani Maje Majnik in župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
1. Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27. 2. 2023 o določitvi delovne 

uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 8 
PROTI: 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
2. Osnovni šoli Spodnja Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 28. 2. 2023  o določitvi 

delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 9 
PROTI: 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

3. Osnovni šoli Črni Vrh se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27. 2. 2023 o določitvi delovne 
uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 9 
PROTI: 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

4. Zdravstvenemu domu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 14. 3. 2023  o določitvi 
delovne uspešnosti direktorja v letu 2022 v višini 85 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače direktorja. 



 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 10 
PROTI: 9 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

5. Direktorici Mestnega muzeja Idrija Ivani Leskovec se za delo v letu 2022 določi oceno odlično in 
se za redno delovno uspešnost v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega deleža 25% redne 
delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 10 
PROTI: 8 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

6. Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2022 določi oceno odlično 
in se za redno delovno uspešnost  v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega deleža 75% 
redne delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 7 
PROTI: 11 

Sklep ni bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

7. Vrtcu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27. 2. 2023 o določitvi delovne uspešnosti 
ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne uspešnosti v obsegu 
5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 9 
PROTI: 9 

Sklep ni bil sprejet. 
 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

8. Zavodu za turizem Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 24. 2. 2023 o določitvi 

delovne uspešnosti direktorice v letu 2022 v višini 1.287,64 eur bruto. 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 15 
PROTI: 3 

Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 17 - Zaključni račun proračuna Občine Idrija za leto 2022 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 

Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in proračun. Gregor Prezelj je podal pojasnilo glede 

sklepa na Odboru za gospodarske javne službe. 



Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal član odbora Metod Habe. 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Bojan Režun, ki  je povedal, da bo njihova svetniška 

skupina podprla zaključni račun. Nadaljeval je, da se iz zaključnega računa lepo vidi, da je bilo njihovo 

stališče, da ne podprejo proračuna za leto 2023 pravilno, ker se vidi nerealno načrtovanje prodaje 

nepremičnin.  

Pojasnila so bila podana s strani župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Idrija za leto 2022 v predlaganem besedilu. 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad 18 - Sklep o razglasitvi leta 2023 za »Scopolijevo leto« v občini Idrija  

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Lenko Grošelj, višjo svetovalko za družbene dejavnosti. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Sklep o razglasitvi leta 2023 za »Scopolijevo leto« v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ad 19 - Premoženjsko pravne zadeve  

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 

Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Občine Idrija. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal član odbora Metod Habe. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe, ki je podal mnenje, da je znesek 

50.000€ predviden za javno dražbo zastavljen preoptimistično.  

Pojasnila so bila podana s strani župana. 



Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

1. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Idrija za leto 2023  v predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal član odbora Metod Habe. 

Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

2. Sprejme se Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 

 

GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 19 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 
 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

Ker se je iztekel v poslovniku predviden čas za izvedbo seje, je Franci Medic predlagal, da se 5. seja 

Občinskega sveta Občine Idrija podaljša, z namenom, da svetniki predstavijo svoja vprašanja in 

pobude. Predlog je bil soglasno sprejet. 

1. V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP. 

2. Robert Šinkovec je opomnil, da je direktorju poslal elektronsko pošto in povedal, da so na 

odboru za gospodarske dejavnosti obravnavali temo »sprehajalne poti Rake«, več bo povedal 

Davorin Lampe. 

3. Marijo Bizjak Pavšič je zanimalo v zvezi z ureditvijo ekoloških otokov v letošnjem letu, 

natančneje kje, koliko in kdaj.  

Opomnila je še na večkrat izpostavljeno temo obcestnih črt na Vojsko in Krnice in vprašala, če 

je še aktualno. 

4. Natalija Kovač Jereb je vprašala kdo je skrbnik sončne elektrarne nad Osnovno šolo Idrija, 

svet zavoda je namreč opazil, da je bila elektrarna v marcu nekaj dni v mirovanju. 

Drugo njeno vprašanje je bilo v zvezi s prometnim režimom na Študentovski ulici, opozorila je 

na prometno konjico v jutranjem času, ki ogroža varnost dijakov, ki hodijo zjutraj v šolo. 

5. Tito Stanek Zidarič je zanimalo, če se razpolaga s seznamom vseh pobud, ki jih občani 

pošiljajo na Občino Idrija in podala pobudo za javno objavo le-teh. 

6. Davorin Lampe je bil kritičen do predolgih sej, ki ne dopuščajo konkretnih razprav na VIPe. 

Sam je imel pripravljenih veliko tem, ki jih zaradi pozne ure ni želel predstaviti. Apelira, da se 



seje skrajšajo in pusti več časa VIPom. 

Svetnike je seznanil še s fotografijami z Rak, vstopne točke v krajinski park, zanemarjeno 

parkirišče, neverno, da kdo notri pade,… Predlagal je, da se čimprej namesti opozorila in 

varnostne trakove, da bodo sprehajalci opozorjeni na nevarno območje.  

7. Simon Permozer je podal predlog, da se zaradi sprehajalcev po kolesarski stezi iz Idrije proti 

Marofu namesti kakšno klopco ali dve na primerno mesto. 

Opozoril je še križišče večih cest (Rudarska, Arkova s priključki), kjer je ob določenih urah 

omenjena lokacija smrtno nevarna za pešce. V glavnih prometnih konicah predlaga nadzor 

nad nepravilno parkiranimi avtomobili in predlaga odstranitev zelenja, ki sega na cestišče. 

8. Dejan Mrak je izrazil pobudo, da bi predstavniki občine v nadzornem svetu Komunale preučili 

možnost zamenjave revizorja na Komunali Idrija. 

9. Nada Golija Vastič je vprašala župana, če je že seznanjen z informacijami glede obnove 

državne ceste po Kanomlji ali bodo vsa sredstva namenjena le za železnico. 

10. Cirila Hladnik je poudarila, da je jezna in razočarana zaradi nedokončanih del s strni 

Komunale Idrija na Triglavski ulici. Zahtevala je, da delavci pridejo, dokončajo in odpravijo 

pomanjkljivosti pred njenim vhodom na Triglavski 19. 

11. Tatjana Majnik je posredovala vprašanje, če imajo lahko prebivalci Griž še kaj upanja za 

izgradnjo vodovoda, za veliko noč jim je namreč zmanjkalo vode. 

12. Gregor Rupnik se je spraševal, če se sploh še kaj dogaja okrog parkirišča na Uti. Pred sejo se 

je zapeljal na lokacijo in ugotovil, da je vse poplavljeno, z manjšimi »otočki«, kar pa 

onemogoča, da bi šel po suhem ven iz avtomobila. V opomin je izpostavil še to, da je 

zdravnikov vedno manj v zdravstvenem domu, opaža pa tudi na to, da vse več pacientov hodi 

po zdravniško oskrbo v sosednje občine (Logatec in Ajdovščina).  

13. Metod Habe je vprašal glede oglednikov cest, ki jih vsak mesec pregledujejo. Spraševal se je 

kakšna je njihova funkcija, so samo ogledniki na terenu ali lahko tudi kakšno zadevo 

postorijo. Predsednik KS Črni Vrh mu je povedal, da ne prejme nikakršnega poročila, le 

potrjuje račun za opravljeno storitev. 

Podal je še pohvalo za opravljeno delo delavcev Komunale Idrija, ki so posipali makadamske 

ceste na območju Črnega Vrha. 

14.  Dorica Gnjezda je ponovno izpostavila pobudo po ocenjevanju krajev, stavb, lokalov,… 

15. Andrej Poglajen je podal pobudo, da bi se dvignila meja kvadrature za gospodarske površine 

na podeželju.  

Izpostavil je še naklonjenost kohezije k financiranju podjetniških inkubatorjev in možnost 

preučitve vključevanja mladih idrijskih podjetnikov. 

16. Župan je ob koncu seje delil dve informaciji, najprej je predstavil novega vodjo oddelka za 

investicije, Bogdana Zevnika. Zbrane je še seznanil, da bo s 1. majem za neprofesionalnega 

podžupana imenoval svetnika Andreja Poglajna.   

 

 
Seja je bila zaključena ob 22:22 uri. 
 
Direktor občinske uprave      Župan 
Gregor Prezelj       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0012/2023-47 
Datum: 13. 4. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  13. 4. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 4. redne seje z dne 23. 3. 2023  
 
Potrdi se zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 23. 3. 2023. 
 

 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Za pooblaščence za sklepanje zakonski zvez na območju Upravne enote Idrija se imenuje 
Moniko Rijavec, Ulica Nikolaja Pirnata 1, Idrija in Bojana Režuna, Lapajnetova ulica 1a, 
Idrija. 
 

 

Ad 4 - Poslovni načrt JP Komunala Idrija d.o.o. za leto 2023 

 
Ni sklepa. 
 
Ad 5 - Elaborati in cene GJS 

 
1. Sprejme se Sklep o cenah gospodarskih javnih služb varstva okolja na območju Občine 
Idrija v predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se sklep o ceniku letnega vzdrževanja cest in javnih površin v občini Idrija v 
predlaganem besedilu. 
 
3. Sprejme se Sklep o ceni 24 urne dežurne pogrebne službe v predlaganem besedilu. 
 
4. Sprejme se Sklep o cenah osnovnih pogrebov v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
5. Sprejme se Sklep o cenah pogrebnih storitev v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
6. Sprejme se Sklep o ceni odvoza sveč iz pokopališč v predlaganem besedilu. 
 
7. Sprejme se Sklep o cenah grobnin v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
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Ad 6 - Cene urnih postavk JP Komunala Idrija d.o.o. 

 
Sprejme se Sklep o cenah delovne sile javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 7 – Soglasje k zadolžitvi JP Komunala Idrija d.o.o. 

 
Sprejme se Sklep o soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. v 
predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 8 - Seznanitev o izvedenih aktivnostih v Zeleni shemi slovenskega turizma ter 
predstavitev Akcijskega načrta ukrepov za nadaljnji razvoj trajnostnega turizma v 
destinaciji Idrija za obdobje od 2023 do 2025 
 
Ni sklepa  
 
 
Ad 9 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega prostorskega načrta 
Soča v Idriji  
 
Opravi se prva obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta Soča v Idriji. 
 
 
Ad 10 - Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Glasbena šola Idrija  
 
Opravi se prva obravnava Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Idrija. 
 
 
Ad 11 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Idrija 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 12 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Spodnja Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 13 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Črni Vrh 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Črni Vrh v predlaganem besedilu. 
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Ad 14 - Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Vrtec Idrija 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno 
izobraževalnega zavoda Vrtec Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 15 - Cene pomoči na domu 
 
Sprejme se Sklep o soglasju k uskladitvi cene storitve pomoči družini na domu v Občini 
Idrija v predlaganemu besedilu. 
 
 
Ad 16 - Redna delovna uspešnost ravnateljic, direktoric in direktorjev javnih zavodov v 
Občini Idrija v letu 2022 
 
1. Osnovni šoli Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27.2.2023 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
2. Osnovni šoli Spodnja Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 28.2.2023  o 
določitvi delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu 
redne delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
3. Osnovni šoli Črni Vrh se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27.2.2023 o določitvi 
delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne 
delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
4. Zdravstvenemu domu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 14.3.2023  o 
določitvi delovne uspešnosti direktorja v letu 2022 v višini 85 odstotnih točk in izplačilu 
redne delovne uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače direktorja. 
 
5. Direktorici Mestnega muzeja Idrija Ivani Leskovec se za delo v letu 2022 določi oceno 
odlično in se za redno delovno uspešnost v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega 
deleža 25% redne delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 
 
6. Direktorju Mestnega muzeja Idrija dr. Mihi Kosmaču se za delo v letu 2022 določi oceno 
odlično in se za redno delovno uspešnost  v letu 2022 določi izplačilo v višini sorazmernega 
deleža 75% redne delovne uspešnosti v višini 2% letne osnovne plače. 
 
7. Vrtcu Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 27.2.2023 o določitvi delovne 
uspešnosti ravnateljice v letu 2022 v višini 100 odstotnih točk in izplačilu redne delovne 
uspešnosti v obsegu 5% letne mase sredstev za osnovne plače ravnateljice. 
 
8. Zavodu za turizem Idrija se izda soglasje k sklepu sveta zavoda z dne 24.2.2023 o 

določitvi delovne uspešnosti direktorice v letu 2022 v višini 1.287,64 eur bruto. 

Ad 17 - Zaključni račun proračuna Občine Idrija za leto 2022 
 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Idrija za leto 2022 v predlaganem besedilu. 
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Ad 18 - Sklep o razglasitvi leta 2023 za »Scopolijevo leto« v občini Idrija 
 
Sprejme se Sklep o razglasitvi leta 2023 za »Scopolijevo leto« v Občini Idrija v predlaganem 

besedilu. 

 
Ad 19 - Premoženjsko pravne zadeve 
 
1. Sprejme se Spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Idrija za leto 2023  v predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 

 
Direktor Občinske uprave

   Gregor Prezelj  


